
PROTOKÓŁ NR 39/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 14 grudnia 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący komisji, 

2. Zofia Ujma 

3. Ewa Pędziwiatr

4. Paweł Pituch

5. Krystyna Konieczna

6. Krzysztof Gorczyca

7. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski, Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak

2. Henryk Płoński

3. Aniela Woźniak

4. Agata Młodawska

5. Andrzej Machnica

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016 r. – zaopiniowanie.

3. Mówienie projektu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej – zaopiniowanie.

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na terenie miasta Kowary - zaopiniowanie.

5. Opinia na temat utworzenia Spółki EKO Kowary i wniesienie przez miasto wkładu pieniężnego.

6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1  Przewodniczący Komisji Budżetu, Planowania i Finansów zapoznał zebranych z porządkiem

obrad, który został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad. 2 Pani Skarbnik poproszona przez Przewodniczącego omówiła szczegółowo zmiany w budżecie

na  2016  r.,  co  wynikło  między  innymi  ze  zwiększonej  kwoty  na  dopłatę  mieszkańcom  za  zbiorowe

zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzenie  ścieków.  Projekt  uchwały  zaopiniowano  pozytywnie,

jednogłośnie.

Ad.3 Następnie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wpf. Związane jest to ze

zmianami w budżecie, zaopiniowano pozytywnie - jednogłośnie.

Ad. 4  Szczegółowo zostały omówione dopłaty do taryf  za  zaopatrzenie  w wodę i  odprowadzanie

ścieków na 2017 rok. Projekt uchwały przegłosowano pozytywnie (5 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący).



Ad. 5 Projekt  uchwały  w sprawie utworzenia  Spółki  EKO Kowary omawiany był  tez  na Komisji

Gospodarki  Komunalnej.  Po  wyrażeniu  swoich  opinii  Radni  zagłosowali,  opiniując  projekt  uchwały

pozytywnie (6 za, 1 wstrzymujący).

Ad. 6 Na tym posiedzenie zakończono, Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie.

Wnioski Komisji:

1.  Brak wniosków

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                         Artur Wrona

  


